
Aan de Algemene Ledenvergadering van de Apneuvereniging 

 

Ondergetekenden hebben voor uw vergadering de jaarcijfers over het verenigingsjaar 2023 

gecontroleerd. 

In de jaarvergadering van 13 mei 2023 is niet voorzien in een (her)-benoeming van de leden van de 

kascommissie. Omdat vanwege onvoorziene omstandigheden noch de heer Kovács, noch de heer 

Waardenburg bij machte was deze functie opnieuw te vervullen, heeft het bestuur, eigener beweging, 

de ondergetekenden, mevrouw Y. Tournier en de heer P. Diepen, benaderd met het verzoek of zij deze 

taak op zich wilde nemen. Wij zullen het op prijs stellen wanneer uw vergadering deze oplossing 

aanvaardt.  

 

Het eerste wat opvalt bij de balans per 31 december 2023 is dat per 31/12/2022 het bedrag 

Debiteuren nog ca €159.500 bedroeg, terwijl dit per 31/12/ 2023 was teruggebracht tot een bedrag 

van €8.400. Daarbij valt bovendien op te merken dat er in de jaarrekening geen sprake is van een 

post Afschrijving Debiteuren. Dat betekent dat, behoudens het aanvaardbare saldo per 31/12/2023, op 

enigerlei wijze dit enorme bedrag voor 100% is geïncasseerd. 

Hiermee is ruimschoots voldaan aan de constatering van de heren Kovács en Waardenburg in hun 

verslag Kascontrole 2022.  

 

In uw vergadering van 13 mei 2023 is goedkeuring gegeven aan een begroting waarvan het 

eindresultaat een verlies impliceerde van bijna €140.000. 

Terwijl de inkomsten werden begroot op €402.500 (gerealiseerd €416.000) zijn de lasten, die waren 

begroot op €542.000, beperkt zijn gebleven tot €446.000. 

Dit betekent dat, in plaats van een mogelijk verlies van €140.000, dit slechts €30.000 bedraagt. 

 

Bij een vergelijking van de begrotingsposten (van meer dan €5.000) vallen vier posten op waarbij de 

overschrijding groter is dan 120%: 

 begroot werkelijk meer  

Special nieuwe leden € 12.500 € 20.112 € 7.600 161% 

Reis- en verblijfskosten € 5.000 € 10.535 € 5.535 217% 

Professionalisering € 12.000 € 16.562 € 4.562 138% 

Inhuur directie € 28.800 € 41.761 € 12.960 145% 

Daarbij is de inhuur van de directie, zeker vanwege het meer-bedrag van bijna €13.000, iets wat 

serieuze aandacht verdient. 

Als er voor deze kosten, waarover uitgebreid is gediscussieerd in uw vergadering van 13 mei 2023, 

contractuele afspraken zijn gemaakt, dan rijst de vraag waarom er sprake is van zo’n significante 

overschrijding. Daarnaast valt op dat er in die vergadering besloten is dat het Servicebureau uit de 

reserves bekostigd zou worden. In de afrekening van 2023 is echter geen mutatie gedaan aan de 

bestemmingsreserve Directeur Servicebureau. 

 

Van de 582 inkoopfacturen zijn er, op basis van een willekeurige steekproef, 25 en detail 

gecontroleerd. 

Ten aanzien van slechts één inkoopdocument ontstond een vraag. Hierop werd binnen één dag door 

de verantwoordelijke bestuursleden een afdoend antwoord gegeven: er was sprake van een dubbele 

facturering (waarvan er natuurlijk maar één hoefde te worden betaald). 

Ten aanzien van de juistheid en de verwerking van de facturen zijn geen afwijkingen geconstateerd. 

 

Bij het bekijken van de materiele activa zijn twee dingen opgevallen. Misschien is het nuttig dat het 

bestuur zich buigt over de vraag of de materiele activa inderdaad in vijf jaar of misschien korter (drie 

jaar?) moeten worden afgeschreven. De techniek schrijdt nu eenmaal met grote stappen voort. 

Op de lijst met hardware staan namen van mensen die inmiddels niet meer op de ledenlijst staan. Het 

is nuttig te bezien of zij nog recht hebben op het gebruik van deze apparatuur, of dat andere 

vrijwilligers daarvan gebruik kunnen maken. 

 

Gegeven bovenstaande adviseert de kascommissie uw vergadering om het bestuur décharge te 

verlenen voor het gevoerde beleid en de financiële verantwoording. 

 

w.g. 

Yvette Tournier                  Peter Diepen 


